

SN4CO

新加坡国家青年华乐团



SINGAPORE NATIONAL YOUTH CHINESE ORCHESTRA

2019 SEASON

新加坡国家青年华乐团2019乐季



新加坡国家青年华乐团



VISION

To establish SNYCO as the leading youth Chinese orchestra at home and internationally - recognised for its artistic excellence and rich Singapore heritage.
以卓越的艺术水平、丰富的新加坡特色，成为本地与国际上出类拔萃的青年华乐团

MISSION

To inspire, nurture and develop our youth into exemplary music advocates to serve the community.
激励并培育本地青年成为出类拔萃的音乐倡导者，服务人群

VALUES

Sincere attitude towards music making 挚诚演绎
Nurturing Resilience 坚忍不拔
Yearning for creativity 崇尚创意
Compassion for diversity of life 关爱社会
Optimising full potential towards excellent performance 力求卓越

ABOUT SNYCO

The Singapore National Youth Chinese Orchestra (SNYCO) is an orchestra organised under the Ministry of Education's (MOE) National Project of Excellence (NPOE). Members of the orchestra come from a diverse range of backgrounds and have all been selected through a rigorous process. Every year, recruitment is open to tertiary and arts institutions, and also 348 mainstream primary and secondary schools. In the 2018 National Chinese Music Competition, 19 musicians from SNYCO won 8 First Prizes, 5 Second Prizes and 6 Third Prizes. From its inception, SNYCO holds 3 major ticketed concerts annually and since 2017, it has taken the additional step of performing in outreach and educational concerts in neighbourhood schools, the heartlands and communities. Not only do these concerts give the musicians more performance opportunities and stage experience, they also help to promote Chinese music to the communities.

To date, SNYCO has nurtured numerous outstanding musicians, and among them, five have successfully joined the Singapore Chinese Orchestra (SCO), establishing themselves as professional full-time musicians. Besides becoming professional musicians and distinguished members of the Singapore Chinese music fraternity, many other SNYCO members have also moved on to become respected professionals in their respective fields, making innumerable contributions to both the Singapore arts scene and various corporations and institutions.

Under the leadership of Music Director Quek Ling Kiong, Associate Conductor Moses Gay, and Advisor Maestro Tsung Yeh, SNYCO seeks to nurture aspiring youths to be the future pillars of Singapore's Chinese music scene. Currently, there are over 90 members in SNYCO between the ages of 10 and 26 who receive professional tutelage under the guidance of 13 SCO musicians. They also represent more than 40 schools in Singapore. Members enrolled in mainstream (MOE) secondary schools who have sustained involvement with SNYCO will have their participation recognized in lieu of a school-based Co-Curricular Activity (CCA), with the potential of receiving the highest CCA grades.

From the many sold-out concerts to the critically-acclaimed overseas concert tours, the high standards of SNYCO have firmly established it as one of the premier youth orchestras, both locally and regionally. With the full support of the Ministry of Culture, Community and Youth and the National Arts Council, under the experienced management of SCO, SNYCO enjoys exceptional resources and facilities. SNYCO will persevere in its mission to inspire, nurture, and develop our youth into exemplary music advocates to serve the community.

新加坡国家青年华乐团

新加坡国家青年华乐团(简称“SNYCO”)为新加坡教育部的卓越计划,拥有来自不同背景的青少年,他们都是经过严峻的考核所挑选出来的团员。每年招生的范围除了大专理工和艺术学府以外,也涵盖了本地348所的中小学校。SNYCO的19位团员更在2018年的全国华乐比赛中夺得8项冠军、5项亚军以及6项季军的佳绩。自创团以来,SNYCO每年举办三场大型售票音乐会。在2017年,SNYCO开始深入邻里学校和社区举行更多教育与拓展音乐会。除了丰富团员的演奏经验,也让SNYCO深入民间,推广普及华乐。SNYCO迄今培养出无数杰出的演奏家,其中已有5名历届的团员成功考入新加坡华乐团,成为专业的全职演奏家。同时,乐团也培养了一批在本地华乐界的佼佼者和专业人士。他们在各自的专业领域里为新加坡的文化艺术和企业机构有着巨大的贡献。

在音乐总监郭勇德、副指挥倪恩辉以及顾问葉聰的领导下,SNYCO旨在培育有志的青少年人才,成为新加坡华乐领域的未来栋梁。SNYCO拥有超过90位年龄介于10至26岁的团员,他们均接受新加坡华乐团13位演奏家的专业训练。同时,他们代表着全国超过40所院校,并在教育部属下中学就读的团员也将获得课程辅助活动最高级别的分數优势。

从多场满座的音乐会到大受好评的海外巡演,SNYCO高水平的表现已成为区域和新加坡最优秀的青年华乐团之一了。在文化、社区及青年部和国家艺术理事会的支持下并由新加坡华乐团有限公司管理的SNYCO拥有得天独厚的资源和设备。SNYCO将持之以恒,不间断地为本地的华乐培育下一代的音乐倡导者,服务人群。

WORDS FROM THE MUSIC DIRECTOR

This year marks the 16th year since the establishment of the SNYCO. The orchestra comprises of more than 90 youths aged 10 to 26 years old who come together with the love for Chinese orchestral music. This year, we are happy to see that the orchestra has become more diverse and inclusive. Apart from Chinese members, there are also Malays and other outstanding youths of different races and cultural backgrounds. We have amongst us a visually impaired Malay youth who is part of our New Learners' Programme as well. In upholding our mission at SNYCO to foster exemplary music advocates, our instructors, conductors and management team focus primarily on training the members' musical skills and character development. Since its founding, SNYCO has 5 alumni members who are now full-time musicians with SCO. This has given us the impetus to scale greater heights in 2019.

Through the continued support of various MOE organisations such as MCCY, NAC, MOE and SCO, our SNYCO members are provided with a robust music foundation and opportunities to engage in overseas performances. In 2017, we held a successful concert tour in China, followed by a maiden combined concert with Hong Kong Youth Chinese Orchestra in 2018 which was well received. For 2019, we will be staging overseas concerts in Hong Kong and Guangzhou. By taking our music to the international stage, SNYCO aspires to be the youth cultural ambassador of Singapore, strengthening relations with other countries.

Apart from musical trainings, SNYCO also strives to inspire our members to care for the community and society as well as inculcating values of resilience and perseverance in them. SNYCO will strengthen this aspect by working closely with The Purple Symphony, sharing their musical skills and passions to aspiring musicians with special needs.

Lastly, we started the SNYCO Alumni Collective since 2018, engaging members who are above 26 years old with opportunities for them to sustain their passion for performing. Through this platform, it aims to foster the network and community built in the orchestra over the years. This year, our alumni members will be invited to perform at Singapore Chinese Cultural Centre's Cultural Extravaganza 2019. They will also partake in this season's concerts, such as our 3 annual ticketed concerts, outreach concerts, school concerts and invited concerts. 2019 will be a fulfilling year for SNYCO!



音乐总监的话

SNYCO今年迈入第16个年头。SNYCO由超过90名年龄介于10至26岁的青年华乐爱好者组成。很高兴今年我们更体现出多元化和更具包容性。除了华族，团员当中也有马来同胞与其他文化背景的优秀青年。设立不久的新生预备班 (New Learners' Programme) 当中也有一位视障的马来族学员。秉持着我们的使命、培育出类拔萃的音乐倡导者，我们的指导、指挥与管理层非常重视团员们的音乐与品格的培训。SNYCO自成立以来，已有5名团员成为新加坡华乐团全职演奏家。这是激励我们在2019年更攀高峰的力量。

在文化、社区及青年部、国家艺术理事会、教育部及新加坡华乐团的鼎力支持与紧密合作下，让SNYCO在师资、场地有了丰厚的训练基础，更重要的是有机会开拓到国际平台交流演出。继2017年访华巡演获巨大成功，2018年青年团与香港青年中乐团的交流演出更是受到各界好评。今年，SNYCO将到香港和广州等地巡演。展望未来，我们希望能从中成为新加坡的青年文化大使。

除了音乐培训，SNYCO也旨于启发团员关爱社会，并持有坚韧不拔力求卓越等价值观。我们将与紫色交响乐团 (The Purple Symphony) 正式建立合作关系，让SNYCO连同有特殊需要的青少年音乐爱好者分享他们对于音乐的喜爱与热忱。

最后，为建立起更具维持性的华乐氛围，我们从2018年启动的“团友回团共乐计划”为年龄已超26岁的团员，提供机会延续他们对演奏华乐的热诚。2019年我们的前团友将在“团友回团共乐计划”下，回团参与新加坡华族文化中心主办的《华彩》音乐会。他们也将参与SNYCO的各大演出如：售票音乐会、小型社区音乐会、校园音乐会以及特邀音乐会。2019年将是一个丰收之年！



Quek Ling Kiong
Music Director
郭勇德
音乐总监

CONDUCTORS & SECTIONAL INSTRUCTORS

指挥与声部导师

Advisor/Conductor 顾问/指挥

Music Director/Conductor 音乐总监/指挥

Associate Conductor 副指挥

Gaohu & Zhonghu 高胡与中胡

Erhu 二胡

Cello 大提琴

Double Bass 低音提琴

Liuqin 柳琴

Ruan 阮

Pipa 琵琶

Yangqin 扬琴

Guzheng 古筝

Suona & Guan 唢呐与管

Dizi 笛子

Sheng 笙

Percussion 打击乐

Tsung Yeh 葉聰

Quek Ling Kiong 郭勇德

Moses Gay 倪恩辉

Xu Wen Jing 许文静

Ling Hock Siang 林傅强

Chen Ying Guang Helen 陈盈光

Lee Khiang 李翊彰

Zhang Li 张丽

Lo Chai Xia 罗彩霞

Zhang Yin 张银

Qu Jian Qing 瞿建青

Xu Hui 许徽

Liu Jiang 刘江

Zeng Zhi 曾志

Cheng Ho Kwan Kevin 郑浩筠

Tan Loke Chuah 陈乐泉



AUDITIONS

Each year, SNYCO holds auditions to seek out talented and passionate individuals to join the family. Our objective is to create opportunities for budding musicians to perform semi-professionally at a national level. The audition period for 2019 will be conducted from **28 June to 7 July 2019**. Registration will be open from **16 March to 31 May 2019**. To find out more about eligibility and how to apply, visit us at www.snyco.com.sg, or simply follow our Facebook and Instagram page. We look forward to hearing from you!

Application Closing Date: 31 May 2019

SNYCO Office

snyco@sco.com.sg

6557 4041

考核详情

SNYCO每年都会举办入团考核，以录取优秀而对华乐抱有热忱的青年加入我们的大家庭。我们的目标是年轻一代的乐手创造平台，让他们有机会与国家级的华乐团同台演出，希望他们能成为出类拔萃的音乐倡导者。乐团2019年的考核期在6月28日至7月7日举行，并由3月16日至5月31日之间开放报名。如欲查询参加资格及报名详情，请登入 www.snyco.com.sg，或追踪我们的 Facebook 与 Instagram 官方页面。我们期待您的消息！

截止申请日期：2019年5月31日

新加坡国家青年华乐团办公室

Email: snyco@sco.com.sg

Tel: 6557 4041



INSPIRED LEARNING

Thirteen professional SCO musicians are engaged as SNYCO sectional instructors in providing holistic training for our members in instrumental and ensemble playing skills and knowledge. A team of instrumental experts has also been appointed to provide individual coaching for each SNYCO member. Members are entitled to subsidies for the trainings under the appointed list of instructors. Under SNYCO programmes, members receive the best holistic music training under the roof of SCO – its team of renowned musicians and acoustically treated concert hall.

In addition, members have the opportunity to attend and participate in workshops and masterclasses conducted by world-renowned musicians and conductors such as erhu virtuoso George Gao, pipa soloist Yang Wei and percussionists Gao Chao and Gao Yue.

向新加坡华乐团优秀的师资团队学习

由13位优秀的新加坡华乐团演奏家组成的SNYCO队，为团员提供全面的器乐与合奏培训。在乐团卓越训练计划的补助下，多位华乐专家将为团员作个别指导。全体团员可以在最优质的环境和指导下获得最全面的训练。SNYCO团员也有机会出席并参与由世界知名的演奏家与指挥家主持的工作坊和大师班。





SNYCO in concert conducted by Quek Ling Kiong.



SNYCO members and alumni formed a guzheng ensemble and performed at the *Exuberance of Youth III* concert in 2018.



(Above pictures) SNYCO and Hong Kong Youth Chinese Orchestra (HKYCO) soloists and conductors at the maiden combined concert, *Together*, in 2018.



East meets West on the same stage in collaboration with USA's Edina Concert Band.



Gift exchange with students of Edina Concert Band, USA.

SEASON AT A GLANCE 乐季一览

SNYCO & SCO Annual Concert: Dauntless Spirit 2019

新加坡国家青年华乐团与新加坡华乐团年度音乐会
少年之锐2019

16.3.19 (Saturday) 8pm

SCO Concert Hall 新加坡华乐团音乐厅

CONDUCTOR(S) 指挥:

Tsung Yeh 葉聰

Quek Ling Kiong 郭勇德

Moses Gay 倪恩輝

1

School Outreach Concert 校园音乐会

26.3.19 (Tuesday) 1.30pm

Pasir Ris Secondary School 思励中学

CONDUCTOR 指挥:

Moses Gay 倪恩輝

Reverberance of Youth II 青春回响II

2.6.19 (Saturday) 5pm

Singapore Chinese Cultural Centre,
新加坡华族文化中心

CONDUCTOR 指挥:

Moses Gay 倪恩輝

3

Exuberance of Youth IV 乐炼青春(四)

20.7.19 (Saturday) 8pm

SCO Concert Hall 新加坡华乐团音乐厅

CONDUCTOR 指挥:

Quek Ling Kiong 郭勇德





Pre-Tour Concert: We Soar II
海外演出预演音乐会：我们飞 (二)

23.11.19 (Saturday) 8pm

SCO Concert Hall 新加坡华乐团音乐厅

CONDUCTOR(S) 指挥:

Quek Ling Kiong 郭勇德

Moses Gay 倪恩辉

5

**SNYCO Overseas Concert Tour -
Hong Kong and Guangzhou**
SNYCO海外音乐交流音乐会 -
香港与广州站

28.11.19 to 6.12.19

6

16.3.2019
Saturday 星期六,
8pm

SCO Concert Hall
新加坡华乐团音乐厅

Dauntless Spirit 2019
少年之锐2019

SNYCO & SCO ANNUAL CONCERT
新加坡国家青年华乐团与新加坡华乐团年度音乐会

指挥 Conductors :

葉聰 Tsung Yeh,
郭勇德 Quek Ling Kiong,
倪恩輝 Moses Gay

新加坡国家青年华乐团

捕风掠影 | Ispirazione I

指挥 Conductor: 郭勇德 Quek Ling Kiong

江賜良 Simon Kong Su Leong

姐妹岛 The Sisters' Islands

指挥 Conductor: 倪恩輝 Moses Gay

王辰威 Wang Chenwei

王子与狮子 Prince Sang Nila Utama and Singa

指挥 Conductor: 郭勇德 Quek Ling Kiong

罗伟伦 Law Wai Lun

新加坡华乐团

文武双全 Skilled in Literary and Martial Arts

指挥 Conductor: 倪恩輝 Moses Gay

琵琶 Pipa : 王思元 Wang Siyuan

孙晶 Sun Jing

楚颂 Ode to King of Western Chu

指挥 Conductor: 郭勇德 Quek Ling Kiong

二胡 Erhu : 卓诗璇 Amanda Toh Sze Suan

李博禪 Li Bo Chan

新加坡华乐团 与 新加坡国家青年华乐团

挂毯 : 时光飞舞 Tapestries -Time Dances

指挥 Conductor: 葉聰 Tsung Yeh

埃里克·沃森 Eric James Watson

舞剧组曲《女娲》(世界首演)

Dance Suite: Nü Wa (World Premiere)

指挥 Conductor: 葉聰 Tsung Yeh

潘耀田 Phoon Yew Tien



SNYCO and SCO's Annual Concert – *Dauntless Spirit* – returns in 2019 combining the best and brilliance of young talents to showcase their virtuosity with award-winning compositions. Expect to watch them perform Simon Kong's *Ispirazione I*, Wang Chenwei's *The Sisters' Islands* and Law Wai Lun's *Prince Sang Nila Utama and Singa*. SNYCO musicians Amanda Toh Sze Suan and Wang Siyuan will also showcase their virtuosity performing concertos with SCO such as *Ode to King of Western Chu* and *Skilled in Literary and Military Arts*. The magnificent side-by-side mega orchestra of SNYCO and SCO will perform Eric Watson's *Tapestries: Time Dances* and the world premiere of Phoon Yew Tien's *Dance Suite: Nü Wa*.

SNYCO与SCO年度音乐会《少年之锐2019》汇集了全国青年华乐高手的SNYCO，呈献首首得奖作品包括：江赐良的《捕风掠影I》、王辰威的《姐妹岛》和罗伟伦的《王子与狮子》。SNYCO的两名成员卓诗璇和王思元也将与新加坡华乐团演奏两首协奏曲，《楚颂》与《文武双全》。压轴更由两团过百位演奏家组成的大型乐团联合呈献埃里克·沃森的《挂毯：时光飞舞》以及世界首演潘耀田的《舞剧组曲：女娲》。

20.7.2019
Saturday 星期六,
8pm

SCO Concert Hall
新加坡华乐团音乐厅

Exuberance of Youth IV
乐烁青春 (四)

指挥 Conductor: 郭勇德 Quek Ling Kiong

古槐寻根

In Search of the Roots of the Ancient Pagoda Tree

赵季平 Zhao Ji Ping

云山雁迹

The Clouds, The Mountains and The Distant Geese

王丹红 Wang Dan Hong

客家歌谣联奏 Medley of Hakka Tunes

卢亮辉 Lo Leung-Fai

粤风 Rhyme of Canton

常平 Chang Ping

娘惹吟 A Ditty of Nyonya

马欢 Ma Huan

南音雅集之 骏马驰劲

The Best of Nanyin: The Magnificent Steed
Performed by: Siong Leng Musical Association
and SNYCO

罗伟伦 Law Wai Lun

湘灵音乐社 南音小组和
新加坡国家青年华乐团小组

飘洋过海 Pelayaran (Voyage)
Oud 乌德琴: Teo Yu Yao 张誉耀
Pipa 琵琶: Chen Xinyu 陈欣宇

王辰威 Wang Chenwei

生生不息 (本地首演)
Endless (Singapore Premiere)

陈思昂 Chen Si Ang

Singai Naadu

Shabir Tabare Alam 作曲,
王辰威改编
Composed by
Shabir Tabare Alam,
arranged by Wang Chenwei



This July, discover a colourful cultural tapestry of music repertoire that celebrates the uniquely Singaporean youth identity. Immerse in musical masterpieces by the various Chinese dialect groups in Singapore such as the much-anticipated collaboration with Siong Leng Musical Association to perform *The Magnificent Steeds* by SCO composer-in-residence Law Wai Lun, savouring the iconic Cantonese musical flavour in *Rhyme of Canton* by Chang Ping, as well as *Medley of Hakka Tunes* by Lo Leung-Fai. Furthermore, explore the Peranakan-influenced *A Ditty of Nonya* composed by SCO yangqin musician Ma Huan and *Pelayaran (Voyage)*, a cultural fusion of oud and pipa with orchestra by Wang Chenwei featuring SNYCO pipa principal Chen Xinyu and guest musician Teo Yu Yao on the oud.

SNYCO年度音乐会《乐炼青春(四)》音乐会将通过一套独特并兼具新加坡各大方言族群特色的乐曲，让我们的青年从其中寻找他们独有的族群身份认同。SNYCO将首次与湘灵音乐社合作呈献《南音雅集》之《骏马驰劲》，让观众品味南音的神韵！除了南音，观众也将在这场音乐飨宴中体验中国作曲家常平深具广东音乐风格的《粤风》，以及卢亮辉的《客家歌谣联奏》。新加坡华乐团扬琴演奏家马欢的《娘惹吟》歌颂新加坡独有的娘惹族群风格！本地作曲家王辰威的《飘洋过海》以乌德琴和琵琶为主奏乐器描述了早期来自中国和马来群岛的移民飘洋过海伴到新加坡发展的艰辛历程。SNYCO琵琶首席陈欣宇与客卿乌德琴演奏家张誉耀将担任独奏。

23.11.19
Sat, 星期六, 8pm
SCO Concert Hall
新加坡华乐团音乐厅

Pre-Tour Concert: We Soar II
海外演出预演音乐会：
我们飞 (二)

指挥 Conductors :
郭勇德 Quek Ling Kiong,
倪恩辉 Moses Gay

Following a successful maiden collaboration with Hong Kong Youth Chinese Orchestra (HKYCO) in Singapore during 2018, a special pre-tour concert, *We Soar II*, will be held in Singapore as a prelude to our overseas concert tour in Hong Kong and Guangzhou. Expect contemporary Chinese orchestra classics such as *Ode to the Sun* by Wang Dan Hong, *Suite of Chinese String Instruments* by Tan Dun; Nanyang style works such as *Singapura Overture* by Zhang Xiao Feng, *Drumming in Harmony* by Simon Kong Su Leong; and a newly commissioned work by Chow Jun Yi. For our overseas concert tour, we will hold a combined concert in Hong Kong and perform for the first time in Guangzhou.

2018年, SNYCO与HKYCO联合呈献《青春荟萃》音乐会, 受到各界好评。展望2019年, SNYCO将再次放眼国际, 把新加坡的声音传往国际。题为“我们飞 (二)”, 该次音乐会为青年团香港与广州站巡演预告。音乐会将演绎著名作曲家谭盾之作《天影》。更不能错过的是王丹红的《太阳颂》! 在放眼国际的当儿, 立足本土更为重要 - 呈献一系列具有南洋风格的作品在也恰当不过了, 如张晓峰的《狮城序曲》、江赐良的《和平鼓颂》等! 让我们一同奔向国际, 目睹青年那一股非凡的活力!





28.11.19 to 6.12.19

SNYCO海外音乐交流音乐会
- 香港与广州站

SNYCO OVERSEAS CONCERT TOUR
- HONG KONG AND GUANGZHOU



OVERSEAS EXPOSURE

We are constantly looking to expand the horizons of our young members. SNYCO members can gain priceless experiences and enrich their musical knowledge through participation in various overseas programmes and initiatives. On the international stage, SNYCO has been invited to perform at various music festivals – including the Tainan International Qixi Arts Festival (2006), Taiwan Hsinchu Chinese Music Festival (2013), ASEAN Youth Ensemble (2017), and Macao International Youth Music Festival (2017). In June 2017, SNYCO also held two successful concerts in Beijing and Shanghai, and held an exchange programme with the China Conservatory of Music during its China Concert Tour. Apart from the Hong Kong Youth Music Camp, outstanding members have also been selected to study at renowned music academies such as the Shanghai Conservatory of Music via the Overseas Music Immersion Programme.



国际视野

SNYCO不遗余力的开拓年轻团员们的视野。团员通过巡演及参加多项海外演出活动，能够获得无价的经验以及增进他们的音乐知识。SNYCO活跃于国际舞台，曾受邀参演多个音乐节，包括台南国际七夕艺术节（2006）、台湾竹塹国乐节（2017）、东盟青年乐团及澳门国际青年音乐节（2017）。2017年6月，SNYCO成功地在北京和上海举行了两场音乐会，并在中国巡演期间与中国音乐学院合办了交流项目。除了香港青年音乐营以外，表现出色的团员更会通过海外音乐深造计划被选派到顶尖的音乐学院学习进修。

TRAINING

Through regular concerts organised over the years, SNYCO members continue to accumulate a wealth of performing experience. Since our inaugural concert in 2004, the orchestra holds three concerts annually, along with community concerts such as the School Outreach Programme – held in Chung Cheng High School (Main) in 2017 and Nan Hua High School in 2018. Each year, SNYCO members are not only given the opportunity to perform side-by-side with professional SCO musicians; they can also sign up to audition for concerto opportunities with SCO! One of the highlights of 2017 was a cultural exchange between SNYCO and the Edina Concert Band from the United States, which culminated in a spontaneous combined performance by both orchestras. We also provide training subsidies for one-to-one instrumental lessons via the Individual Instrumental Tuition Scheme and New Learners' Programme (applicable to Singaporeans and PRs only).

Orchestral and instrumental trainings are held in preparation of SNYCO public concerts. Rehearsals are held at the acoustically treated SCO Concert Hall, Singapore Conference Hall.

Monday	7pm – 10pm	Orchestral Rehearsal
Wednesday	7pm – 9:30pm	Instrumental Rehearsal: Bowed-strings & Plucked Strings
Thursday	7pm – 9:30pm	Instrumental Rehearsal: Woodwinds & Percussion

艺无止境

经过多年来举办的例常音乐季，SNYCO的团员积累了丰富的演出经验。从2004年建团开始，我们每年会举行三场音乐会，同时也在2017年及2018年分别在中正中学（总校）及南华中学举行学校教育拓展音乐会。团员不仅可以与新加坡华乐团的专业演奏家同台演出，更可以报名参加试音被选为担任由新加坡华乐团伴奏的协奏曲独奏演员。2017年我们与美国伊代纳管乐团进行文化交流，中西合并联合演奏，琴声谊长。我们也通过个别器乐教学计划与初学者学习计划为新加坡公民与永久居民提供一对一器乐课程的学费补贴。

拉

GAOHU 高胡

Ryan Lim Ming Zheng, CONCERTMASTER 乐团首席

Cheyenne Chia Xuan Wen
Chong Yun San
Chiam Jia Ying Claris
Deborah Siok Li Chin
Koh Yu Jie
Siu Wen Xin
See Jia Yin
Tan Keng Li Sophia
Zhang Ying

ERHU I 二胡 I

Low Likie, PRINCIPAL 首席

Andrea Yee Pei Ling
Chiun Yi Hang Keane
Fu Kai Lin Caitlin
Koh Zhi-xuan
Ong Ai Hui
Shi Peiyun
Tan Teong Seng
Yang Hui Ting
Yoo Zi Ying Rachel

ERHU II 二胡 II

Li Siyu, ASSOCIATE PRINCIPAL 副首席

Amanda Toh Sze Suan
Chang Yu Xin
Jarrett Seah Yu Cheng
Lee Jie Yin
Ong Yanxun, Russell
Stephanie Ow Jia Min
Teh Kai Yin Cheney

ZHONGHU 中胡

Chen Ning, PRINCIPAL 首席

Bai Tianliang
Bian Chang
Jiang Peiyun Jasmine
Ng Xi
Tan Kwan Xuan Benedict
Wang Suiyin
Wei Zili

林明正

谢瑄艾
钟昀珊
詹佳莹
石丽晶
侯宇婕
萧雯心
施佳吟
陈庆嫻
张颖

刘礼齐
余佩玲
蒋易航
胡恺矜
许智轩
王媛慧
石佩芸
陈忠盛
杨惠婷
楊子瑩

李思宇
卓诗璇
郑雨欣
薛羽辰
李洁音
王彦勳
区嘉敏
郑凯尹

陈宁
白天亮
卞畅
蒋佩燕
黄希
陈观炫
王随茵
魏子力

CELLO 大提琴

Tan Shi Ling Denise, PRINCIPAL 首席

Claire Lam Liang Ying
Elton Teo Kai Jie
Mok Ruangsirkulchai
Tok Jie Yi Joey
Tang Shu-en, Ruth
Victoria Yap Wen Yen
Wong Yan Jun

DOUBLE BASS 低音提琴

Lee Zi Xuan, PRINCIPAL 首席

Cheng Wentuo
Goh Yi Shyan Joyce Chessa
Javier Leong Jen Yu
Koh Yi Ling Tizane

弹

YANGQIN 扬琴

Tan Jie Qing, PRINCIPAL 首席

Joanna Hu Qiaonan
Wang Yining Marianne

PIPA 琵琶

Chen Xinyu, PRINCIPAL 首席

Chan Wen Xuan Cheryl
Parveen Kaur D/o Geramir Singh
Wang Siyuan

LIUQIN 柳琴

Chua Rui Yi Rhuelyvianne

Li Xiyue
Wong Yu Xian

陈诗灵
林亮莹
张凯杰
黄腾进
卓婕旖
陈书恩
叶文妍
黄彦竣

李梓轩
程文拓
吴义暄
梁靖宇
许旖玲

陈洁卿
胡巧楠
王祎宁

陈欣宇
曾雯萱
周杰麟
王思元

蔡睿洙
李熹月
黄宇贤



ZHONGRUAN 中阮

Teo Shu Hui Emilea, **PRINCIPAL** 首席

Chong Shao Yih
Chew Jing Qi Selina
Hing Xinhui Sherry
Hoo Yin Huin
Ng Tian Ngah Athena
Sharmin Manocha

张淑惠
张劭宇
邹婧琪
王欣慧
何彦萱
黄典雅
夏乐琨

DARUAN 大阮

Chan Feng Lin
Wong Wai Kit

陈枫琳
黄炜杰

DARUAN & SANXIAN 大阮兼三弦

Wang Le Yi

王乐怡

GUZHENG 古筝

Chen Bozhen
Yang Tingjun

陈博臻
杨婷珺

HARP 竖琴

Christabelle Sheum Wan Yu

孙婉瑜

吹

DIZI 笛子

NG WEI XUAN, **PRINCIPAL** 首席

Kieron Yew Qi Rong
Lee Da Jun
Ong Guan Xian
Seow Junshi
Tan Yan Quan

黄炜轩
于亻嵘
李大俊
王冠贤
萧峻释
陈彦铨

SHENG 笙

Chew Lixian, **PRINCIPAL** 首席

Foo Cher Jun, Nicholas
Gabriel Yap Wu Feng
Leong Jia Wen
Poh Jun Jiat Sean
Zhang Yi

周俐贤
符策俊
叶武丰
梁嘉汶
傅俊杰
张仪

SUONA 唢呐

Low Lex, **PRINCIPAL** 首席

Chew Zi Yu Xavier
Dingwan Chenxi
Li Zong Xian
Muhammad Afiq Bin Zaini
Ng Qi Yang
Qi Yanwei

刘礼旭
周子愉
钉丸辰禧
李宗宪

黄启赐
齐岩伟

打

PERCUSSION 打击乐

Janika Oh Ja-min, **PRINCIPAL** 首席

Lim Rei, **ASSOCIATE PRINCIPAL**
副主席

Gao Shihui
Lee De Jie
Ong Swee Sian
Randy Tan Chen Howe
Soo Guan Hua Matthaeus
Wang Xin Hang

胡佳敏
林礼

高诗卉
李德杰
王瑞轩
陈政豪
苏冠华
王新航



SNYCO MEMBERS' COMMITTEE

SNYCO 委员会

President 主席

Dingwan Chenxi 钉丸辰禧

Vice-President cum Treasurer
副主席兼财务管理

Christabelle Sheum Wan Yu 孙婉喻

Secretary / Writer 秘书兼作者

Jiang Peiyan Jasmine 蒋佩燕

Wardrobe Coordinators 服饰管理

Chew Jing Qi Selina 邹婧琪
Wei Zili 魏子力

Librarians 乐谱管理

Tok Jie Yi Joey 卓婕旖
Koh Yi Ling Tizane 许旖玲

Welfare Coordinators 福利管理

Muhammed Afiq Bin Zaini
Chong Shao Yih 张劭宇



SNYCO ALUMNI COLLECTIVE

Here at SNYCO, we believe in staying connected to our members from the present and future. The SNYCO alumni collective aims to foster the network and community built in the orchestra over the years. We will take on projects and initiatives which involve members of the SNYCO alumni collective – not only to give back to the community, but also to facilitate musical and personal growth.

Members of the SNYCO alumni collective will be invited to participate in SNYCO concerts and activities. In such cases, the alumnus's participation will be based on an ad-hoc or project basis (and will be communicated to him/her in writing).

Alumni avenues of participation include (but are not limited to):

- i. SCO Musician Fellowship Programme
- ii. SNYCO Concerts
- iii. Overseas Concert Tours
- iv. External Engagements (representing SNYCO)
- v. Behind-the-scenes opportunities

Graduating and leaving SNYCO members can look forward to receiving Silver Friends of SCO status up to the age of 30, and be eligible for 15% discount on SCO and SNYCO concert tickets.

团友回团共乐计划

无论是过去、现在还是未来，我们深信要和SNYCO团员保持紧密联系。SNYCO团友回团共乐计划旨在把历年团员组织成一个网络与群体。我们将为SNYCO的前任团员举办各种活动—不仅是要回馈社会，还有要促进音乐与个人成长发展。

SNYCO团友回团共乐计划的成员将会受邀参与SNYCO的音乐会及活动。前任团员的参与将会是单次或项目形式(我们会与参加者书面联系)。前任团员可以通过以下方式继续参与(但不限于):

- i. SCO实习演奏家计划
- ii. SNYCO音乐会
- iii. 海外音乐会巡演
- iv. 拓展音乐会和活动 (代表SNYCO)
- v. 参与幕后工作

凡年满30岁的SNYCO前任团员，均可获得新加坡华乐团乐友会的银会籍，购买SCO或SNYCO的音乐会门票可享有 15%折扣。



"The exposure, the orchestral and instrumental trainings, and the opportunities to perform and share my passion for music with like-minded friends.. it has indeed been a life-changing experience with SNYCO! "

Chew Lixian

"Starting from age of 11, I grew up in SNYCO. All the performing and overseas opportunities that SNYCO gives every member regardless of age is tremendous and helped in grooming us to who we are today. No matter your age or race, music is the universal language for everyone."

Kua Hui Lin



INSTITUTIONS OF SNYCO MEMBERS

SNYCO团员学府

Anderson Serangoon Junior College	安德逊实龙岗初级学院
Anglo-Chinese Junior College	英华初级学院
Bedok South Secondary School	尚义中学
Bukit Panjang Government High School	新加坡武吉班让政府中学
Catholic High School	公教中学
CHIJ St. Nicholas Girls' School (Primary)	圣尼各拉女校 (小学)
CHIJ St. Nicholas Girls' School (Secondary)	圣尼各拉女校 (中学)
Chung Cheng High School (Main)	中正中学 (总校)
Chung Cheng High School (Yishun)	中正中学 (义顺)
Commonwealth Secondary School	立才中学
Edgefield Secondary School	育德中学
Gan Eng Seng Secondary School	颜永成学校
Hwa Chong Institution	华侨中学
Hwa Chong Junior College	华中初级学院
Jurong Pioneer Junior College	裕廊先驱初级学院
Manjusri Secondary School	文殊中学
Methodist Girls' School (Secondary)	美以美女校 (中学)
Nan Chiau High School	南侨中学
Nanyang Academy of Fine Arts	南洋艺术学院
Nanyang Girls' High School	南洋女子中学校
Nanyang Technological University	南洋理工大学
National Junior College	国家初级学院
National University of Singapore	新加坡国立大学
Ngee Ann Polytechnic	义安理工学院
Ngee Ann Secondary School	义安中学
NUS High School of Mathematics and Science	国立大学附属数理中学
Pasir Ris Secondary School	思励中学
Paya Lebar Methodist Girls' School (Primary)	巴耶利峇美以美女子小学
Queensway Secondary School	女皇道中学
Raffles Girls' School (Secondary)	莱佛士女子中学
Raffles Institution	莱佛士书院
Republic Polytechnic	新加坡共和理工学院
River Valley High School	立化中学
School of the Arts Singapore	新加坡艺术学院
Singapore Institution of Management	新加坡管理学院
Singapore Polytechnic	新加坡理工学院
Singapore Raffles Music College	新加坡莱佛士音乐学院
St. Andrew's Junior College	圣安德烈初级学院
St. Joseph's Institution International School	圣若瑟国际书院
St. Margaret's Secondary School	圣玛格丽中学
Swiss Cottage Secondary School	瑞士村中学
Tanjong Katong Secondary School	丹絨加东中学
Tao Nan School	道南学校
Temasek Polytechnic	淡马锡理工学院
Victoria School	维多利亚学校
Yong Siew Toh Conservatory of Music	杨秀桃音乐学院
Zhonghua Secondary School	中华中学



Friendship forged over music across cultures during an exchange with Edina Concert Band.



Members and alumni formed a lower strings ensemble for SNYCO *Exuberance of Youth III* concert in 2018.



SNYCO departed for an overseas concert tour to China in 2017.



SNYCO performed at the MOE Appointment and Appreciation Evening for Principals in 2018.

Singapore National Youth Chinese Orchestra

新加坡国家青年华乐团

7 Shenton Way, Singapore Conference Hall, Singapore 068810

Tel: (65) 6557 4041

Email: snyco@sco.com.sg

Website: www.snyco.com.sg



@snyco



@singaporenationalyouthco_

Supported by:



Ministry of Education
SINGAPORE



NATIONAL ARTS COUNCIL
SINGAPORE

Affiliated to:

SCO

新加坡华乐团